西安外国语大学留学生住宿预定申请表（暑假短期班）

Application Form for Room Reservation at XISU
(Summer Chinese Language Program)

ID:_________________________
	房间类型及价格

Room and Price
	西外宾馆

双人间90元/天/床

XISU Hotel

Double Room   90RMB/night/bed
	专家楼

双人间150元/天/床

Experts building 

Double Room

150RMB/night/bed
	2号公寓

双人间1800元/月/人

No.2 Residence Hall
Triple Room

1800RMB/month/person

	押金

Deposit
	200元/人

200RMB/person

	英文姓名

Passport Name
	
	护照号码

Passport No.
	
	性别

Gender
	

	中文姓名

Chinese Name
	                
	国籍

Nationality
	

	入住时间

Check-in Date
	     2018  年  7 月 16 日

Mm-dd-ye:  07-16-2018

	离宿时间

Check-out Date
	     2018  年  8 月10 日

Mm-dd-ye:  08-10-2018


宿舍为留学生公寓2号楼。

We provide students with No.2 International Student Residence Hall. 

表内价格为暑假短期住宿标准，房费按学习时间一次性现金支付，中途退房者房费均不退还。
The price in the form above is used by Summer Chinese Language Program only. Students need to pay the full dorm fee at one time in cash and can not get refund if leaving before check-out date.
3、2018年暑假学习时间为2018年7月16日至2018年8月10日。

The study period of  2018 Summer Chinese Program is from Jul.16 2018 to Aug.10, 2018.

退房时需先检查房间内物品是否遗失、破损。

Please check whether the goods in the room are lost or damaged before checking out.

住在2号公寓的留学生退房时须办理电卡和校园卡退还手续。
International students who live in No.2 International Student Residence Hall need to finish the refunds of electricity card and Campus card.
★学生需在入住前10天将宿舍申请表发邮件至xisuadmission@163.com, 收到申请后会统一安排宿舍，在项目开始前告知办理入住手续地点及住宿地点。

The students need to email the form to xisuadmission@163.com. We will inform the students about the dorm location and check in procedure before the program starts.





















